
 

  
Actueel 

      Portefeuillehouder Update 04-10 Teamleider Status Gremium 
C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 

college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 

Pieter Jan Gutter Openstaand Gemeenteraad 25-04-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 
college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 

Pieter Jan Gutter Openstaand Gemeenteraad 25-04-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 

college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 
Pieter Jan Gutter Openstaand Gemeenteraad 25-04-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 

college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 
Rinda de Goede Openstaand Gemeenteraad 25-04-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 

college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 
Liesbeth Koning Openstaand Auditcommissie 18-05-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Toezegging blijft staan. Eind november loopt de pilot reablement af waarna de resultaten 

gepresenteerd worden aan de gemeenteraad. De griffie is gevraagd een afspraak te maken 

voor een presentatie bij de raad in december 2022 

Rinda de Goede Openstaand Auditcommissie 18-05-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Deze toezegging is onderdeel van de gesprekken tussen de auditcommissie en het 

college en voortgang wordt door de auditcommissie gemonitort 
Pieter Jan Gutter Openstaand Auditcommissie 18-05-2022 

C.h.J. Quint (Wethouder) Afgedaan. De zorgverzekeraar is verantwoordelijk voor de dekking van het 
huisartsenaanbod. Als gemeente hebben wij hierin geen rol. De zorgverzekeraar 
en betreffende huisartsen kunnen de raad informeren. 

Rinda de Goede Openstaand Auditcommissie 18-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. De overeenkomst met hVC is gesloten voor een bepaalde tijd van Luc Aben Openstaand Auditcommissie 18-05-2022 

  
15 jaren, startende op 1 juli 2017, en zal behoudens opzegging in overeenstemming met 
artikel 5.2 van de Overeenkomst stilzwijgend worden verlengd met perioden van telkens 4       

  
(vier) jaren. het nieuwe contract komt aan de orde op 1 juli 2025. Op voorhand zal 

een voorstel aan de raad worden aangeboden over ophalen grofvuil (tegen betaling) 

wanneer het nieuwe contract met de hVC wordt opgemaakt. 
      

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. het onderzoek is afgerond. De raad wordt bekend gemaakt met de 

inhoud van dit onderzoek, door middel van een RIM. Deze zal eind oktober gereed zijn. 
Luc Aben Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 

  
Volgende stap zal zijn om te kijken hoe we tot een besluit komen over de juiste 

variant en hoe we de financien willen werven.       

J.J. heddes (Wethouder) Afgedaan. Staat geagendeerd voor informatieavond 24 oktober 2022. Luc Aben Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. Entree Muggenburg Zuid komt pas in een later stadium aan 
de orde: de verwachting is dat dit medio 2023 is. 

Luc Aben Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Geen update Luc Aben Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 
J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. De organisatie werkt aan een nieuw collegevoorsel. het 

college neemt hierover op 25 oktober een besluit. 
Jos Schellevis Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. De gemeenteraad wordt via een presentatie in een 

beeldvormende informatieavond meegenomen in het nieuwe rioleringsplan. De griffie is 

gevraagd een afspraak te maken voor een presentatie bij de raad in december 2022. 

Luc Aben Openstaand Gemeenteraad 24-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Geen update Luc Aben Openstaand Gemeenteraad 24-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Afgedaan. Staat geagendeerd voor informatieavond 24 oktober 2022. Luc Aben Openstaand Gemeenteraad 24-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. hier is doorlopend aandacht voor. Rinda de Goede Openstaand Gemeenteraad 24-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Toezegging blijft staan. Medio oktober zal de raad worden geinformeerd via een RIM. Luc Aben Openstaand Gemeenteraad 24-05-2022 

J.J. heddes (Wethouder) Geen update Jos Schellevis Openstaand Oordeelsvormende vergadering 10-05-2022 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) Toezegging blijft staan. Op 28 september is de juridische structuur door de directie 
vastgesteld. Op 11 oktober neemt het college hierover een besluit. Kort daarna volgt 
een raadsinformatiememo. 

Monique hoogduin Openstaand Auditcommissie 08-05-2022 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) Toezegging blijft staan. Medio oktober heeft de portefeuillehouder een afspraak met 
de 

Peter Jager Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-5-2022 

  
Sinterklaascomites plaats. 

      
M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) Afgedaan. De raad is via een RIM geïnformeerd op 13-09-2022. Peter Jager Openstaand Gemeenteraad 21-05-2022 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) Afgedaan. Afspraak heeft plaatsgevonden op 12-05-2022. Peter Jager Openstaand Gemeenteraad 21-05-2022 

 

Schagen - Toezeggingen update oktober 2022 
Datum toezegging Onderwerp 

14 oktober 2021 Aanpassing tussenrapportage, zodat deze handzamer en beter leesbaar wordt bij het onderdeel 
lasten. 

14 oktober 2021 Doorontwikkeling risicomanagement 

02 december 2021 Bekijken of het haalbaar is om met een treasury jaarplan te gaan werken. 

10 februari 2022 Beheersing en prognotisering zorgkosten 

10 februari 2022 Raad informeren over integreren procesverbeteringen nav uitkomsten 213a onderzoek lean 
middels RIM. 

10 mei 2022 Presentatie verzorgen over hoe ouderen langer thuis kunnen blijven wonen. 

08 juni 2022 Aanpassen financiele verordening naar aanleiding van het procesvoorstel begrotingswijzigingen 
(110) 

20 september 2022 Inplannen BV tbv vroegtijdig betrekken raad bij ontwikkelingen m.b.t. de fusie van de diverse 
huisartsenpraktijken 

11 mei 2021 Voorstel naar de raad over het ophalen van grofvuil. 

09 november 2021 Diepsmeerweg. Wethouder heddes geeft aan dat er een onderzoek loopt, samen met de 
provincie, naar de LZV-route om de industrieterrein Warmenhuizen te ontsluiten richting 
de N504 te richting Geestmerambacht. hier zal dan geld voor vrijgemaakt worden om de 
grote vrachtwagens makkelijker richting de grote weg te leiden en het plaatsen van een vrij 
liggend fietspad. hier is de raad nog niet goed in meegenomen en zegt toe dat er nog een 
RIM naar de raad komt over het onderzoek 

09 november 2021 Themabijeenkomst plannen inzake bijpraten raad over stand van zaken "basis op orde" 

15 december 2021 Kijken naar de architectonische entree van Muggenburg Zuid 

25 april 2022 Fiximeldingen 

10 mei 2022 Gaat navragen of schagen kan deelnemen aan Energiebesparingsakkoord. 

24 mei 2022 Nieuw rioleringsplan 2023-2025 naar de raad 

24 mei 2022 terugkoppeling geven aan de raad of de bijdrage van hVC separaat opgenomen kan worden in 
de administratie. 

10 mei 2022 De wethouder zegt toe dat hij met informatie komt over wat de gemeente te wachten staat 
aangaande grote investeringen in rioleringen en wellicht andere assets. 

15 juni 2022 Ph heddes zegt toe dat als er zich mogelijkheden voordoen waarbij bedrijven samen met de 
gemeente een dierenopvang willen realiseren dat hij daarover het gesprek wil aangaan. 
Voorwaarde is wel dat er voldoende financiële middelen beschikbaar worden gesteld 

15 juni 2022 Ph heddes zegt toe dat de evaluatierapportage over de door de gemeente teruggenomen plus-  
taken in oktober aan de raad aangeboden gaat worden. 

05 juli 2022 Bewoners informeren hoe de kaders en procedures te vinden zijn om een aanvraag in te dienen 
voor microturbines 

21 april 2021 Bespreeknotitie, vervolg op besluit verordening behandeling bezwaarschriften gemeente 
Schagen 2021 

15 december 2021 Bespreken met Sinterklaascomites over inzet pieten bij intochten sinterklaas per 2022 n.a.v. de 
motie GroenLinks m.b.t. inclusief Sinterklaasfeest 

25 april 2022 de Raad op de hoogte brengen in OV m.b.t. procedure twee viskramen, loempiakraam en 
oliebollenkraam in de Nieuwstraat 

25 april 2022 Afspraak maken met dhr. Kramer en zijn advocaat en eventueel mevrouw heddes m.b.t. 
stankoverlast Nieuwstraat 

 



 

Toezegging blijft staan. Er volgt nog een notitie aan de raad met de financiële kaders 
voor project Oekraïne huisvesting waarbij dit meteen wordt meegenomen. 

Afgedaan. Er zijn verschillende pogingen gedaan door het secretariaat om een afspraak in te 
plannen. Ook zijn er drie herinneringsmails gestuurd op de voorgestelde datumopties. In het 
laatste contact is daarom verzocht of mevrouw Fisher contact op wil nemen met de 
organisatie als zij behoefte heeft aan een afspraak, maar dat is nog niet gebeurd. 

Geen update Monique Hoogduin 

Afgedaan. Memo is verstuurd in augustus. Monique Hoogduin 

Afgedaan. Memo is verstuurd in augustus. Monique Hoogduin 

Geen update. Wordt besproken op de Regionale regietafel 10-10. ? 

Toezegging blijft staan. Er volgt een raadsinformatiememo eind oktober 2022. Monique Hoogduin 

Afgedaan. Stukken zijn reeds verstuurd aan de raad. Pieter Jan Gutter 

Geen update. Uitgezet in de organisatie. Rinda de Goede 

Geen update. Uitgezet in de organisatie. Rinda de Goede 

Peter Jager 

Peter Jager 

Toezegging blijft staan. Gemeenten bepalen zelf hoe ze de middelen besteden. We willen dit 
geld goed besteden en bij de juiste doelgroepen. Bij het bepalen van deze doelgroepen 
wordt naast inkomen ook gekeken naar de huiskwaliteit en de energiekosten en hoeveel van 
de energiearme huishoudens een koop- of juist een huurwoning hebben. Hiervoor zijn 
aanvullende cijfers nodig. Het CBS doet hier onderzoek naar. Het projectresultaat wordt 
uiterlijk op maandag 19 december 2022 gepubliceerd op de CBS-website. 

Rinda de Goede 

Afgedaan: Het agendapunt "Aanpassen integrale verordening sociaal domein in verband 
met adviesraad sociaal domein en studietoeslag" staat ingepland voor de OV van 11 
oktober. Bij de bijgevoegde stukken zit een brief van de adviesraad sociaal domein aan de 
raadsleden waarin zij hun standpunt onderbouwen en een antwoordbrief van de 
portefeuillehouder met daarin een toelichting op de uiteindelijke versie van de integrale 
verordening die ter vaststelling wordt aangeboden aan de raad. 

Rinda de Goede 

Mandy Postma 

Mandy Postma 

Fred Claassen 

Afgedaan. Met Wooncompagnie is gesproken over CPO. Ook bij toekomstige gesprekken 
met andere wooncorporaties zal wethouder Kruijer CPO ter sprake brengen. 

Afgedaan: de gemeenteraad is op 12 september geïnformeerd over de 
prioritering woningbouw tijdens een informatieavond 

Afgedaan: De aanvraag omgevingsvergunning is ingetrokken door initiatiefnemer. De 
herziening van het bestemmingsplan zal worden voorzien van een nieuwe verbeelding 
op grond waarvan een aangepast bouwplan zal worden ingediend. De vraag over 
parkeerfaciliteiten is achterhaald; het oorspronkelijke plan is er niet meer. 

Geen update Jacco Zutt 
Nog niet afgedaan: update gemeentelijke website in de week van 10 t/m 14 
oktober. Plannen centrumontwikkeling Waldervaart zijn in te zien via 
ruimelijkeplannen.nl.  

Jacco Zutt 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

15 juni 2022 Memo naar de raad en bespreken in OV inzake motie SP GroenLinks en PvdA over 
minimumloon. (kopie toezegging raadsvergadering 24-05-2022) . 

15 juni 2022 Bespreekt bij de Regionale regietafel of 2,5% reserve van het jaarbudget voor de uitvoering van 
de gemeenschappelijke regelingen vandaag de dag nog toereikend is. 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

P. de Nijs-Visser (Wethouder) 

05 juli 2022 Stukken mbt conceptbegroting eerder naar de raad sturen, zodat deze meer tijd heeft om debat 
goed te kunnen voeren 

20 september 2022 Ingekomen stuk 22 09 17 “mail landelijke stichting tegenzinloosgeweld inzake vrienden worden 
van de stichting”. Wens4U verzoekt om deze brief ook te behandelen in een oordeelsvormende 

vergadering en vraagt of de gemeente weer “vrienden” kan worden met deze stichting zoals 
hiervoor het geval is geweest. 

20 september 2022 Wens4u verzoekt om de personen die ingekomen stuk 22 09 19 “Brief suicide preventie centrum 
inzake voorkomen suicide” geschreven hebben, uit te nodigen om de raad te informeren. 

10 mei 2022 Een overzicht leveren van inwoners die recht hebben op gemeentelijke ondersteuning bij de 
toepassing van energiebesparende maatregelen 

05 juli 2022 De raad informeren indien het onderzoek naar armoedebeleid wordt opgestart en evt met 
voorstel naar de raad komen. 

P. de Nijs-Visser (Wethouder) 

S.C. Kruijer (Wethouder) 

S.C. Kruijer (Wethouder) 

25 april 2022 Evaluatie uitvoeren, op verzoek van JESSLokaal inzake tarieventabel behorende bij de 
verordening leges 2022 

25 april 2022 Evaluatie inzake tarieventabel behorende bij de verordening leges 2022 presenteren aan de 
raad 

23 november 2021 Rondvraag: Mevrouw Bredewold wil weten wanneer de nieuwe plannen voor Waldervaart 
verwacht worden en of deze ook worden gepubliceerd. 

S.C. Kruijer (Wethouder) 

25 april 2022 De raad inzicht geven in de businesscase Huisvesting Oekraïense vluchtelingen Schagen M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

10 mei 2022 Zo spoedig mogelijk een afspraak inplannen over medicinale cannabis. M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

24 mei 2022 Voorstel "de organisatie niet op orde" naar de raad M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

24 mei 2022 Memo naar de raad en bespreken in OV inzake motie SP GroenLinks en PvdA over minimumloon M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

05 juli 2022 RIM sturen naar de raad inzake voortgang externe inhuur M.J.P. van Kampen-Nouwen (Burgemeester) 

24 mei 2022 Jaarrekening 2021 blz 273 aanpassen P. de Nijs-Visser (Wethouder) 

20 september 2022 RKC P. de Nijs-Visser (Wethouder) 

21 juni 2022 CPO mogelijkheden bespreken met wooncoorporaties S.C. Kruijer (Wethouder) 

21 juni 2022 Prioritering woningbouwprojecten delen met de raad S.C. Kruijer (Wethouder) 

08 september 2022 Parkeerfaciliteiten Achterweg 17 Groote Keeten mbt vaststellen bestemmingsplan S.C. Kruijer (Wethouder) 

20 september 2022 De raad informeren over de voortgang CPO Tiny Houses S.C. Kruijer (Wethouder) 

Openstaand Gemeenteraad 21-05-2022 

Openstaand Gemeenteraad 21-05-2022 

Openstaand Gemeenteraad 05-07-2022 

Openstaand Gemeenteraad 05-07-2022 

Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 

Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 

Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 

Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 

Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 
Openstaand Raadsvergadering 20-09-2022 

Openstaand Gemeenteraad 21-05-2022 

Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-05-2022) 

Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-05-2022) 

Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-05-2022) 

Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-05-2022) 

Openstaand Oordeelsvormende vergadering 15-05-2022) 

Openstaand Gemeenteraad 05-07-2022 

Openstaand Gemeenteraad 05-07-2022 
ng is in Openstaand voorb Gemeenteraad 05-07-2022 

Openstaand Oordeelsvormdende vergadering 31-08-2022 

Openstaand Oordeelsvormdende vergadering 31-08-2022 

Afgedaan: tekst is aangepast Rinda de Goede 
Toezegging blijft staat. Er is een onderzoek gedaan naar het gelukdbudget. Een voorstel tot wijzig Rinda de ng van Goede 

In uitvoering Fred Claassen 

Volgt na vaststellen evaluatie Fred Claassen 

 


